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 OSNOVNA ŠKOLA CVJETNO NASELJE 

Zagreb, Cvjetna cesta 17 

Tel: 01/6195-299 

Faks: 01/6461 998 

e-mail: oscvjetnonaselje@os-cvjetno-naselje-zg.skole.hr 

OIB: 95267786050 

KLASA: 007-05/24-01/10 

URBROJ: 251-200-24-3 

Zagreb, 13. studenog 2024. 

ZAKLJUČCI 

 

37. sjednice Školskog odbora održane 13. studenog 2024. godine, s početkom u 17.30 sati u  

STEM učionici. 

 

NAZOČNI ČLANOVI ŠKOLSKOG ODBORA: 

 

1. Lidija Krešić Capak – predstavnica učitelja i stručnih suradnika Škole 

2. Miroslava Pavletić – predstavnica učitelja i stručnih suradnika Škole 

3. Marija Mesnjak – predstavnica Osnivača 

4. Adrijan Rakić – predstavnik Osnivača 

5. Darko Miloknoja – predstavnik radnika Škole 

6. Katarina Gamberger – predstavnik Osnivača 

7. Lana Banovec Čović – predstavnik roditelja 

 

NAZOČNI OSTALI: Nataša Batnožić (ravnateljica), Damir Bluha (voditelj računovodstva) i 

Petra Jerolimov (tajnica škole)  

 

Predsjednica Školskog odbora pozdravila je nazočne, konstatirala da postoji kvorum za 

donošenje pravovaljanih odluka i predložila  slijedeći dnevni red: 

 

1. Verifikacija zapisnika 36. sjednice Školskog odbora, 

2. Radni odnosi – suglasnost na zasnivanje radnog odnosa na radnim mjestima 

učitelja(ice) matematike, stručnog suradnika(ice) psihologa i kuhara(ice) 

3. Različito 

 

Dnevni red je usvojen jednoglasno. 

 

Predsjednica Školskog odbora zatražila je dopunu dnevnog reda s slijedećim točkama 

 

Ad 3.) Prijedlog financijskog plana za 2025. i projekcije za 2026. i 2027. 

Ad 4.) Izmjena Pravilnika o sistematizaciji radnih mjesta 

 

Točka 3. postaje točka 5. 

      Dopuna dnevnog reda je usvojena jednoglasno. 

 

Ad 1.) Verifikacija zapisnika 36. sjednice Školskog odbora 

 

Sukladno članku 47. Statuta Škole, Školski odbor donio je slijedeću ODLUKU: 

 

Verificira se zapisnik 36. sjednice Školskog odbora. 

        (jednoglasno) 
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Ad 2.) Radni odnosi – suglasnost na zasnivanje radnog odnosa na radnim mjestima 

učitelja(ice) matematike, stručnog suradnika(ice) psihologa i kuhara(ice) 

 

Sukladno članku 29. st. 2. točki 8. alineji 2. Statuta Škole Školski odbor je donio 

slijedeću ODLUKU: 

  

Daje se prethodna suglasnost na zasnivanje radnog odnosa na određeno nepuno 

radno vrijeme na radnom mjestu učiteljice matematike s Ivanom Luburić. 

 

         (jednoglasno) 

 

Sukladno članku 29. st. 2. točki 8. alineji 2. Statuta Škole Školski odbor je donio 

slijedeću ODLUKU: 

  

Daje se prethodna suglasnost na zasnivanje radnog odnosa na određeno puno radno 

vrijeme na radnom mjestu stručnog suradnika psihologa s Tonijem Crvelinom. 

 

         (jednoglasno) 

 

Sukladno članku 29. st. 2. točki 8. alineji 2. Statuta Škole Školski odbor je donio 

slijedeću ODLUKU: 

  

Daje se prethodna suglasnost na zasnivanje radnog odnosa na neodređeno puno 

radno vrijeme uz uvjet probnog roka od dva mjeseca na radnom mjestu kuharice s 

Karmelom Legac. 

         (jednoglasno) 

 

Ad 3.) Usvajanje prijedloga financijskog plana za 2025. i projekcije za 2026. i 2027.  

 

Sukladno članku 29. st. 2. toč. 3. alineji 9. Statuta Škole Školski odbor je donio slijedeću 

ODLUKU: 

 Usvaja se prijedlog financijskog plana za 2025. i projekcije za 2026. i 2027. 

 

        (jednoglasno) 

Sukladno članku 29. st. 2. toč. 3. alineji 9. Statuta Škole Školski odbor je donio slijedeću 

ODLUKU: 

 Usvaja se plan uravnoteženja i utroška sredstava za razdoblje od 2025. do 2027. 

        

         (jednoglasno) 

 

Ad 4.) Donošenje Pravilnika o dopuni Pravilnika o sistematizaciji radnih mjesta 

 

Sukladno članku 29. st. 2. toč. 3. alineji 10. Statuta Škole Školski odbor je donio slijedeću 

ODLUKU: 

 Donosi se Pravilnik o dopuni Pravilnika o sistematizaciji radnih mjesta. 

          (jednoglasno) 
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Ad 5.) Različito 

Ravnateljica je obavijestila članove Školskog odbora o slijedećem: 

- izrađen je još jedan komplet garderobnih ormarića za učenike predmetne nastave 

- u utorak 12. studenog u našoj školi sniman je film o projektu Zelene javne nabave koji će 

biti objavljen na stranicama Grada Zagreba. 

 

Sjednica je završila u 18.30 sati. 

 

Zapisničarka      Predsjednica Školskog odbora 

Petra Jerolimov     Miroslava Pavletić, prof.   


